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RÖSZKE KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELİ-TESTÜLETE  
6758 Röszke, Felszabadulás u. 84. Tel: 573-030 
 
8/2012. KT. 

Jegyzıkönyv 
 
 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2012. május 09-én, szerdán, 17.00 órai kezdettel 
megtartott rendes, nyílt ülésérıl.  
 
 
Napirendi pontok elfogadása     46/2012. (V. 09.) Kt.h.  2. 
 
Napirend: Tárgy      Határozat /Rendelet  Oldal 
 
1./        Tájékoztató a község közrendjének,                     47/2012. (V. 09.) Kt. h.                      4. 
            közbiztonságának helyzetérıl. 
 
2./ Tájékoztató a határvédelmi szervezet  48/2012. (V. 09.) Kt.h.                       6. 
            tevékenységérıl Röszke községben. 
  
3./        Tájékoztató a Röszkei Polgárır Egyesület           49/2012. (V. 09.) Kt.h.                       7. 
            tevékenységérıl. 
  
4./ Egyebek 
  Röszkei Kábeltévé Kft részére tagi  50/2012. (V. 09.) kt.h.                        8. 

kölcsön nyújtása 
 
  Röszkei Településfejlesztési és Köz-  51/2012. (V. 09.) kt.h.                        9. 
  Étkeztetési Nonprofit Kft beszámoló- 
  jának és közhasznúsági jelentésének 
  elfogadása 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2012. május 9-én, szerdán, 17.00 órai kezdettel 
megtartott rendes, nyílt ülésérıl.  
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal konferenciaterme 
 
Az ülésrıl hangfelvétel készült 1 db CD-re. 
 
Jelen vannak: Borbásné Márki Márta polgármester, Csonka Imre, Fülöp Pál, Horváth Béla, Vlocskó 
Mihály  képviselık 
 
Igazoltan távol van: Kozma Zsófia és Molnárné Vér Ágnes képviselık  
 
Tanácskozásai joggal jelen van: 
Nyergesné Kovács Erzsébet önkormányzati és hatósági csoportvezetı (a jegyzı távollétében és 
helyettesítésére), Szécsényi Marianna intézményvezetı, Mike Sándorné  ( 1. sz. mell. )  
 
Jegyzıkönyvvezetı: Hallainé Bánáthy Mónika köztisztviselı 
 
Napirend: 
 
Borbásné Márki Márta  polgármester Köszöntötte a megjelent képviselıket és a tanácskozási joggal 
jelenlevıket. Megállapította, hogy a Képviselı-testület tagjai közül 5 fı jelen van, a képviselı-testület 
ülése határozatképes, azt megnyitotta. Javaslatot tett a napirendre, és megkérdezte a képviselıket, van-e 
más, a kiadott meghívótól eltérı napirendi javaslatuk. Eltérı javaslat nem volt, így a kiadott 
meghívóban szereplı napirendet a képviselı-testület egyhangú (5 igen) szavazattal elfogadta. 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
46/2012.(V. 09.)Kt. határozata 
 
Tárgy:  a 2012. május 09-i rendes képviselı-testületi ülés napirendjének jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t 
 

Röszke Község Képviselı-testülete a 2012. május 09-i rendes képviselı-testületi ülés meghívóban 
kiközölt napirendjét jóváhagyja. 
 
 
A határozatról értesül: 
 
1./ Borbásné Márki Márta polgármester 
2./ Irattár 
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1./Napirend 
Tárgy: Tájékoztató a község közrendjének, közbiztonságának helyzetérıl. ( 2. sz. mell. )  
Elıadó: Herzsán  Gábor  r. fhdgy ırspk. és Dr. Lázár Szvetozár r. alezr kapitányságvezetı helyettes 
 
Borbásné Márki Márta : Azt gondolom, hogy községük közrendje és biztonsága kiemelten fontos 
számunkra, de minden településen így van.  
Ezért is külön tisztelettel és szeretettel köszöntöm Dr. Lázár Szvetozár alezredes Urat és  Herzsán 
Gábor  r. fhdgy ırsparancsnok Urat, köszönöm nekik a részletes írásbeli beszámolót és az lenne a 
kérdésem, hogy kívánják-e kiegészíteni valamivel?   
 
Dr. Lázár  Szvetozár: Csak néhány gondolatom lenne. A községben javult a bőnügyi statisztika, nıtt 
az intézkedések száma és vélhetıen ennek is köszönhetı, hogy  egyes szabálysértések elkövetése 
visszaszorult és nem jelentek meg erıszakos elkövetési módok.  
Sajnos ez a javuló tendencia Szegedre nem jellemzı, hisz ott a bőncselekmények száma már elérte az 
évi tizenöt-ezret és fıleg az erıszakos (rablás, kifosztás, garázdaság, testi sértés) és a vagyonelleni 
bőncselekmények körében tapasztalható a drasztikus növekedés.   
Ez sajnos jelentısen érintheti a községek életét is, ahol általánosan szintén emelkedı tendenciát mutat 
a vagyonelleni bőncselekmények - besurranások, betörések és csalások- száma. Ezen bőncselekmények 
megelızését a jelentısebb közterületi jelenléttel próbáljuk biztosítani.  
Röszke az évi hatvan, havi öt bőncselekményes statisztikájával nagyon jó helyzetben van és ez 
köszönhetı az aktív és eredményes munkát teljesítı polgárıröknek is.  
Szegeden mi most abban bízunk, hogy a végzıs rendırök szolgálatba állításával javulhat a 
közbiztonság a városban is.  
 
Borbásné Márki Márta : Köszönöm. Kérdése van- e valakinek még? Én azt gondolom, hogy nagyon 
gördülékenyen lezajlott a vezetıváltás a helyi rendırırsön. Herzsán Úr  az elsı pillanattól kezdve  
érdeklıdı és együttmőködı volt, de így lehet és érdemes csak igazán jól együtt dolgozni.  
Szerencsésnek mondhatjuk magunkat, hogy rendırırssel rendelkezik a település és, hogy erıs  
polgárır jelenléttel is bírunk, valamint, hogy kimagaslóan jó az együttmőködés a rendırség – a 
határırség és a polgárırség között nálunk. Még az lenne a kérdésem a frissen végzett rendırökkel 
kapcsolatosan, hogy mennyire népszerő most a rendıri pálya és, hogy milyenek a fiatalok 
elhelyezkedési esélyei?  
 
Herzsán Gábor: Két fı végzıs rendır lesz kivezényelve - gyakorlati idıben – közterületi szolgálatra 
nálunk, idısebb kollégák mellé, ennyivel is többen leszünk a területen. 
 
Dr Lázár  Szvetozár: A rendıri szakma a kedvezmények megvonása, a szolgálati törvény módosítása, 
azaz a 40 év szolgálati viszony bevezetése mellett is népszerő, mert a nem  túl sok fizetés ellenére is 
biztos állást jelent a végzıs fiataloknak. Általában túljelentkezés van az iskolán, de jelentısen 
megszigorodtak a felvételi feltételek is, így már az is egy erıs szőrıt jelent, valamint a késıbbiekben, 
aki valamelyik tantárgyi követelménynek nem tud megfelelni, azaz megbukik a vizsgán, azt azonnal le 
is szerelik a hivatalos állományból. 
 
Borbásné Márki Márta  Van-e létszámhiány?  
 
Dr Lázár Szvetozár Igazából a próbaidıs állomány állományba vételével a létszám szép fokozatosan 
mindenütt feltöltésre kerül, a jövı év végére teljesen feltöltıdik.  
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Borbásné Márki Márta:  A beszámolóban szerepel, hogy az internet elérhetıség és egyéb feltételek 
biztosításával segíti az önkormányzat az ırs munkáját, viszont problémaként fogalmazódott meg, hogy 
az ırs nem tud faxot fogadni, így arra kérném az ırsparancsnok urat, hogy üljünk le, beszéljük meg a 
probléma lényegét és találjunk közösen megoldást rá.  
 
Herzsán Gábor r.fhdgy: A telefonközpontunk nem alkalmas arra, hogy faxot fogadjunk, sajnos 
elavult, le kellene cserélni ahhoz, hogy a problémánk megoldódjon. Ma már rengeteg megkeresés 
faxon érkezik és ezért lenne fontos, hogy a rendszer megfelelıen  mőködhessen.  
 
Borbásné Márki Márta  Én azt gondolom, hogy ha a telefonközpont a probléma, akkor meg kell 
nézetni, hogy milyen feltételek kellenek a cseréjéhez mőszaki tartalom és forrásigény tekintetében és, 
aztán pedig meg kell, hogy oldjuk ezt a gondot. Jó, hogy itt van Ördögh Tibor a Kábeltévé Kft 
ügyvezetıje, ı  biztosan  tud  majd  segíteni ebben.  
 
Ördögh Tibor: A Kábeltévé Kft egyik szolgáltatása az e-phone  képes a faxok digitális  fogadására is,  
csak az szükséges hozzá, hogy egy szerzıdést kössünk az E-Phone-nal és akkor interneten keresztül 
lehet majd a telefont használni és az e faxot fogadni, ami  jelentısen megkönnyíti majd a munkát. 
 
Horváth Béla: Az alezredes urat szeretném megkérdezni, hogy mi dönti el, hogy a rendır mikor 
figyelmeztet, bírságol és mikor  tesz feljelentést, lehet, hogy épp csak a pillanatnyi hangulata? 
 
Dr. Lázár  Szvetozár: Igen valóban van a rendırnek mérlegelési jogköre abban, hogy milyen fajta 
intézkedést foganatosítson és ezt befolyásolhatja az épp aktuális pszichikai állapota is legalább oly 
mértékben, mint ahogy, mint az intézkedés alá vont állampolgár viselkedése, de ez eddig is így volt.  
Az új szabálysértési törvény viszont meglehetısen szők  döntési kört hagy ebben, a legtöbb 
szabálysértéskor le van szabályozva taxatíve, hogy milyen  büntetést kell kiszabnia a szabálysértıvel 
szemben a rendırnek, illetve erısen meghatározzák még ezt az épp aktuális  parancsnoki utasítások is.       
Azt viszont tudni kell, hogy ha a helyszíni bírságoláskor  a szabálysértés tényét elismeri és aláír, akkor 
az intézkedéssel kapcsolatosan további panasznak helye nincs. 
 
Horváth Béla: Mert lehet nem aláírni?  
 
Dr. Lázár  Szvetozár Igen, és akkor azonnal fel is jelentik, de más a büntetési tétele a helyszíni 
bírságnak, mint a szabálysértési feljelentéssel kezdeményezett eljárás során kirótt szabálysértési 
bírságnak.   
 
Borbásné Márki Márta : Köszönöm a hozzászólásokat és ha más  hozzászólás  nincs, megkérem a 
képviselıket, hogy szavazzanak, a beszámoló  elfogadásáról, a  Képviselı-testület a község 
közrendjének, közbiztonságának helyzetérıl szóló tájékoztatót egyhangú szavazással (5 igen) elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
47/2012.(V. 09.) Kt. határozata 
 
Tárgy:  Tájékoztató a község közrendjének, közbiztonságának helyzetérıl. 
 

H a t á r o z a t 

 
Röszke Község Képviselı-testülete a Rendırség 2011. évi tevékenységérıl szóló tájékoztatóját 
elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájáért. 
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A határozatról értesülnek: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Herzsán Gábor  ırsparancsnok 
2. Irattár 
 
   
2./ Napirend  
Tárgy: Tájékoztató a határvédelmi szervezet tevékenységérıl Röszke községben. ( 3. sz. mell. )  
Elıadó: Éberhardt Gábor  
 
Éberhardt Gábor Köszöntötte a jelenlévıket és ismertette a 2012. év fıbb feladatait és 
határrendészeti kihívásait, amik a következık:    
Államhatárra vonatkozó egyezmény módosításából-, Gazdasági világválság csökkenı hatásaiból-, 
Észak-afrikai, dél-balkáni válság övezetbıl kiinduló migrációból-, Vízum Információs Rendszer 
alkalmazásából-, Schengen Övezet tervezett bıvítésébıl-, Schengen tagsági ellenırzésre történı 
felkészülésbıl, Hatékony, kétoldalú együttmőködés folytatásából-, Reagálási készség-, mélységi 
ellenırzések további növelésébıl-, Katasztrófavédelmi feladatokból eredı jogszerő, szakszerő, 
arányos, kulturált, biztonságos szolgálat ellátás, a lakosság biztonságérzetének-, a látható közterületi 
jelenlét-, az állampolgári- és utas bizalom további növelése.  
Fontosnak tartom elmondani, hogy egy Magyar - Szerb államközi egyezmény keretében a Tiszaszigeti 
határátkelıhely 07-19 óráig fog nyitva tartani és az Ásotthalmi határátkelıhely úgyszintén.  
Illetve a majd felújított és megnyitott régi határátkelıhely is, ahol a teljes személyforgalom és az 
autópályáról letiltott forgalom fog bonyolódni. Itt lesz majd kialakítva egy közös szolgálati hely is, ami 
a kapcsolattartást szolgálja, valamint külön buszforgalmi sávok. A projekt befejezésének idıpontja 
2013. 06. 30.  
Szakterületi feladatunk elsısorban a határforgalom-ellenırzéshez, az illegális migrációhoz, illetve a 
közterületi jelenléthez kapcsolódik. Határforgalom-ellenırzés vonatkozásában a gazdasági világválság 
utóhatásai gyengülnek. A turizmus fellendülésébıl adódóan kiugróan magas a buszforgalom. Szerbia 
Törökország felé biztosította vízummentességet. Ez a legális és az illegális migráció vonatkozásában is 
növekedést mutat. A rövid csúcsidıszakok az utóbbi idıben eltolódnak a jó rendırségi tájékoztatásnak 
köszönhetıen. 
Az elmúlt év végére a nagymértékben (50-60 %-ban) megnövekedett illegális migráció miatt 
szükségessé vált, hogy támogatást kérjünk az ORFK –tól és ennek eredményeként 2011. ıszétıl az 
osztrák és szerb kollégákkal is összehangolt közös szolgálatot láttunk el, jelentıs rendıri jelenléttel. A 
fokozott rendıri jelenlét és magas szintő technika igénybevétele azt eredményezte, hogy csökkent a 
migráció. Ezen idıszakban is, és azóta is Röszke közigazgatási területén nappal is aktív jelenlétet 
biztosítunk, de ezt nem nehezményezte a lakosság, hanem sokkal inkább  megelégedésükre szolgál. A 
belterület súlypontjait éjjel is állandóan ellenırzik a kollégák és klasszikus rendészeti feladatokat is 
ellátunk különösebb konfliktusok nélkül. Végezetül szeretném megköszönni a Képviselı-testület, a 
helyi lakosság és a civil szervezetek együttmőködését! 
 
Borbásné Márki Márta:  a lakosság egészen biztosan nem nehezményezte a jelenlétet és a helikopter 
zajt sem, a folyamatos jelenlét inkább növelte a biztonság érzetünket.  
 
Fülöp Pál: Volt egy újságcikk a régi határátkelıhely felújításával kapcsolatosan, amelyben arról írtak, 
hogy a régi határátkelıhely már nagyon rossz állapotban van, és hatalmas költségekkel lehet csak újra 
üzembe helyezni majd, és valahogy az egész felújítást bizonytalannak tüntette fel. Azt szeretném tudni, 
hogy mikor lesz valami a felújításból, valamint hogy a két buszsáv milyen hosszan és hol lesz 
kialakítva. 
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Éberhardt Gábor: Az autópálya átkelıhely szakasza fog bıvülni a két buszsávval, de pontosan nem 
tudom megmondani, hogy mikor fogják ezt kialakítani.   
 
Borbásné Márki Márta:  Én úgy tudom, hogy ez év december 31-éig kell róla a döntésnek 
megszületni. Tehát az idén biztosan nem valósul meg. 
  
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a Képviselı-
testületet, majd megállapította, hogy a Képviselı-testület a Határrendészet 2011. évi tevékenységérıl 
szóló tájékoztatót egyhangú szavazással (5 igen) elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
48/2012. (V. 09.) Kt. határozata 
 
Tárgy:  Tájékoztató a határvédelmi szervezet tevékenységérıl Röszke községben 
 

H a t á r o z a t 

 
Röszke Község Képviselı-testülete a Határrendészet 2011. évi tevékenységérıl szóló tájékoztatóját 
elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájáért. 
 
A határozatról értesülnek: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Éberhardt Gábor kirendeltségvezetı 
2. Irattár 
 
 
3./Napirend 
Tárgy: Tájékoztató a Röszkei Polgárır Egyesület tevékenységérıl ( 4. sz. mell. )  
 
Borbásné Márki Márta: Nagy tisztelettel köszöntöm Batiz Istvánt a Csongrád Megyei polgárır 
szövetség elnökét és Turó Istvánt, ezzel a napirendi ponttal kapcsolatosan is megérkezett a beszámoló, 
a képviselık azt áttanulmányozták, kíván- e Elnök úr valamiféle szóbeli kiegészítést tenni?  
 
Turó István:  Elıször is köszönöm szépen a méltató szavakat a rendırségnek és a határırségnek is, 
továbbra is szeretnénk mindkettıjük munkáját a lehetı leghatékonyabban segíteni! Köszönöm 
ugyanakkor, hogy a Képviselı-testület anyagi hozzájárulással lehetıvé teszi, hogy mőködıképesek 
maradjunk, ez nagyon nagy dolog, mert egyre több helyen szőntek meg a finanszírozás hiánya miatt a 
polgárır egyesületek.  
 
Borbásné Márki Márta: Én csak azt remélem, hogy az önkormányzat továbbra is tudja támogatni ezt 
a remek és lelkiismeretes munkát. És bár most nem tudtam részt venni a polgárır egyesület 
közgyőlésén, de hallottam, hogy komoly kitüntetéseket kaptak az egyesület tagjai a munkájuk 
elismeréseként és ehhez szeretnék gratulálni is.  
 
Batiz István: Tisztelt Polgármester Asszony és tisztelt Képviselı-testület. Elıször is köszöntök 
mindenkit és szeretném elmondani, hogy már évek óta részt veszek a polgárır egyesület éves 
munkájáról beszámoló közgyőlésen és van összehasonlítási alapom. Röszke község nagyon szerencsés 
abban, hogy rendkívül aktív tagokból áll a polgárır egyesület. A polgárırök több kitüntetést is nyertek 
most, 6 fı részesült belügyminiszteri kitüntetésben és a település lett az év polgárır községe is. Sok 
esetben nagyon veszélyes tevékenységet is folytatnak, már többször volt, hogy elfogott migránsokat 
adtak át a határrendészeknek. A pénzkérdésrıl annyit, hogy a kormány továbbra is támogatja a 
polgárırségeket és remélem, hogy csak úgy mint a tavalyi évben, az idén is hasonló mértékben és 
módon fog mőködni, mint eddig. 
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El szeretném még mondani, hogy egy Vöröskereszttel megvalósított együttmőködési program 
keretében lehetıségünk nyílt, hogy különbözı rendezvényeket szervezzünk az idıseknek a 
kapcsolattartás miatt, de mivel egyébként is napi szinten élı kapcsolatot ápolnak velük polgárırök, 
jobbnak láttuk, ha az erre szánt összeget okosabban használjuk fel, így 10 db S.O:S. telefont adtunk át 
tartós  használatra a polgárır egyesületnek 5 évre, aki aztán szét is osztotta azokat a rászorulók között. 
A készülékek feltöltı kártyásak és vészhelyzet esetén nagyon könnyen üzemeltethetık, nagymérető 
gombjaik vannak, és ha megnyomnak rajta egy vészhívót akkor a készülék végighívja az elsı három 
beprogramozott számot, vészhívást kezdeményez, valamint üzenetet küld, hogy „veszélyben vagyok, 
hívjál vissza”.   
 
Borbásné Márki Márta : Van e kérdés a tájékoztatóval kapcsolatosan?  
Egyéb kérdés, illetve hozzászólás nem lévén Borbásné Márki Márta szavazásra kérte fel a Képviselı-
testületet, majd megállapította, hogy a Képviselı-testület a Röszkei Polgárır Egyesület 
tevékenységérıl szóló tájékoztatót egyhangú szavazással (5 igen) elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
49/2012. (V. 09.) Kt. határozata 
 
Tárgy:  Tájékoztató a Röszkei Polgárır Egyesület tevékenységérıl 
 

H a t á r o z a t 

 
Röszke Község Képviselı-testülete a Polgárırség és a Polgárır Egyesület 2011. évi tevékenységérıl 
szóló tájékoztatóját elfogadja és köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájáért. 
 
A határozatról értesülnek: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Turó István  
2. Irattár 
 
 
4./Napirend - Egyebek  ( 6. sz. mell. )  
Borbásné Márki Márta: Egyebek napirendi pontban nekem két elıterjesztésem van, az elsı egy tagi 
kölcsön kérelem a Kábeltévé Kft részérıl, ezt ismerteti mindjárt Ördögh Tibor Úr.   
 
Ördög Tibor: Köszöntöm a testületet. Táraságunk ez év elején 6 millió Ft + áfa értékő berendezést 
vásárolt, és ennek az utolsó részletéhez, ami 1 millió Ft + áfa lenne szükségünk a tagi kölcsönre. 
Amikor megvettük a berendezést már akkor is tudtuk, hogy nem biztos, hogy ki tudjuk, gazdálkodni, 
de reménykedtünk benne. Sajnos most májusba jöttek vissza olyan számlák, amik valóban lehetetlenné 
teszik a kifizetést. Megpróbáltunk a Széchenyi kártyán hitelt felvenni, vagy rulirozó hitelt igénybe 
venni, azonban azok feltételeinek nem tudtunk megfelelni, így csak ez a lehetıségünk maradt, hogy az 
önkormányzattól kérjünk kölcsönt a pillanatnyi pénzzavarunk kisegítéséhez. Kb. 2 millió 400 ezer ft –
ra lenne szükségünk, hogy a számlákat most májusban ki tudjuk fizetni. Amennyiben megkapjuk a 
kölcsönt, annak visszafizetését legkésıbb 2012. októberéig tudjuk vállalni. Mi az ügyfelektıl a 
szolgáltatások díját havonta megkapjuk, így nem lesz gond a visszafizetéssel.  
  

Borbásné Márki Márta: A kérelmet mi már elızetesen átbeszéltük az ügyvezetı úrral, megvizsgáltuk 
ezzel kapcsolatosan az önkormányzat lehetıségeit is, és egyeztettünk a jegyzı úrral és a gazdasági 
vezetıvel is. Nincs akadálya annak, hogy a tagi kölcsön kérelmet teljesítsük, ezért elkészült már 
elızetesen a kölcsönszerzıdés is. A kérelmet a Kft taggyőlése megtárgyalta, döntését meghozta. A 
kölcsönszerzıdés pedig már az egyeztetések alapján készült el, ennek következtében 2012. október 31-
ei dátum szerepel a kamatmentes tagi kölcsön visszafizetésének határidejeként. Én javasolnám is, hogy 
a testület  is járuljon hozzá. Kérdezem, hogy kíván-e valaki hozzászólni ehhez? 
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Csonka Imre: Én azt szeretném megkérdezni, hogy milyen nagyságrendő számlákról van szó, hogy 
ekkora kölcsönre van szüksége a Kft-nek?  
 
Ördögh Tibor : Ekkora nagyságrendő.  
 
Csonka Imre: És hány tulajdonosa van a Kft-nek?  
 
Ördögh Tibor : Kettı, az Önkormányzat és a feleségem Ördögné Papdi Zsuzsanna. 
 
Csonka Imre: És milyen arányú a tulajdon?  
 
Ördögh Tibor :80% az önkormányzaté, 20 % a feleségemé Ördögné Papdi Zsuzsannáé. 
 
Borbásné Márki Márta: Mivel más kérdés nincs, kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy a Röszke 
Kábeltévé Kft.-nek az önkormányzat tagi kölcsönt nyújtson a mellékelt szerzıdés alapján, az kérem 
szavazzon. A képviselı-testület  a tagi kölcsön kérelmet egyhangú szavazással (5 igen) elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 

Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
50/2012. (V. 09.) Kt. határozata 
 
Tárgy:  Röszkei Kábeltévé Kft részére tagi kölcsön nyújtása 
 

H a t á r o z a t 

 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete, mint tulajdonos a Röszkei Kábeltévé Kft 6758. 
Röszke, Felszabadulás u. 84. részére eszközfejlesztés és mőködés céljára 2.400 e Ft kamatmentes tagi 
kölcsönt biztosít a határozat melléklete szerinti szerzıdés jóváhagyásával. 
A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert a szerzıdés aláírására. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Borbásné Márki Márta polgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Röszkei Kábeltévé Kft 
2. Irattár 
 
 
Borbásné Márki Márta: Következı az egyebek napirendi pontban, a Röszkei Településfejlesztési és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft. egyszerősített éves beszámolójának megvitatása és lehetıség szerinti 
elfogadása, valamint a közhasznúsági jelentés elfogadása. ( 7. sz. mell.) A Röszkei Településfejlesztési 
és Közétkeztetési Nonprofit Kft. minden évben ugyanúgy, mint minden más önkormányzati tulajdonú 
cég, beszámolót készít a testület felé. Ennek a határideje május 31., ami azt jelenti, hogy addig el is 
kellene fogadnia a testületnek. Így erre tekintettel is leszünk a következı évek munkatervének 
összeállításakor. A beszámoló mellett ott van a független könyvvizsgálói jelentés is. Folyamatosan 
tartjuk a kapcsolatot a Kft vezetıjével. Mőködésük kiszámítható és önkormányzati hozzájárulást nem 
igényel. A bevételeiket megfelelıen használják fel a bérekre és a mőködési költségeikre is mindig 
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elegendı, ezt láthatjuk évekre visszamenılegesen is. A könyvvizsgálók és a könyvelık is megfelelıen 
kezelik a kft ügyeit, így én elfogadásra javaslom a kft beszámolóját. Megkérdezem kíván-e valaki 
ehhez kapcsolódóan szólni? 
 
Borbásné Márki Márta: Mivel más kérdés nincs, kérem, hogy aki elfogadásra javasolja a Röszkei 
Településfejlesztési és Közétkeztetési Nonprofit Kft. Egyszerősített éves beszámolóját és a 
közhasznúsági jelentést az szavazzon.  
A képviselı-testület a beszámolót egyhangú szavazással (5 igen) elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
51/2012. (V. 09.) Kt. határozata 
 
Tárgy:  Röszkei Településfejlesztési és Közétkeztetési Nonprofit Kft beszámolójának és közhasznúsági 
jelentésének elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 
Röszke Község Képviselı-testülete a Röszkei Településfejlesztési és Közétkeztetési Nonprofit Kft 
egyszerősített éves beszámolóját és a közhasznúsági jelentést megtárgyalta és azt elfogadta. 
 
Határidı: Kft ügyvezetıjének értesítésére azonnal 
Felelıs: Borbásné Márki Márta polgármester 
A határozatról értesülnek: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa Röszkei Településfejlesztési és Közétkeztetési Nonprofit 
Kft 
2. Irattár 
 
 
Több elıterjesztés nem volt, Borbásné Márki Márta polgármester, más hozzászólás nem lévén 8.30-
kor megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 

 
k.m.f. 

 
 
 
 

Borbásné Márki Márta            Nyergesné Kovács Erzsébet 
                         polgármester       önkormányzati és hatósági csoportvezetı 
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50/2012. (V. 09.) kt. sz. határozat melléklete 
 
            

Tagi kölcsönszerzıdés 
 
Mely létrejött egyrészrıl Röszke Község Önkormányzata, (adószám: 15726717-2-06) képviseli: 
Borbásné Márki Márta polgármester Röszke, Felszabadulás u. 84. a továbbiakban kölcsönadó 
 
másrészrıl a Röszkei Kábeltévé Kft. (adószám: 10468757-2-06), képviseli: Ördög Tibor ügyvezetı 
igazgató, mint adós az alábbiak szerint. 
 

1. Felek megállapodnak, hogy Röszke Község Önkormányzata a Röszkei Kábeltévé részére 
eszközfejlesztésre és mőködési célra 2.400.000,-  Ft összegő kamatmentes tagi kölcsönt 
biztosít.  

 
2. A kölcsön folyósítása az adós Fontana Credeit Takarékszövetkezetnél vezetett 57400028-

10100479 számú számlájára történik egy összegben legkésıbb 2012. május 31. napjáig. 
 

3. A kölcsön visszafizetésének határideje 2012. október 31. napja.  
 

4. Amennyiben adós a kölcsön összegét a megadott határidıre nem fizeti vissza, úgy a késedelmi 
kamat mértéke a - késedelembe esés idıpontjától a tartozás teljes megfizetésének napjáig a - 
késedelemmel érintett naptári félévet megelızı utolsó napon érvényes jegybanki alapkamat hét 
százalékkal növelt összege. 

 
Felek fenti szerzıdést mint akaratukkal mindenben megegyezıt, jóváhagyólag aláírták. 

 
 

Röszke, 2012. május 9. 
 
 
 
Röszke Község Önkormányzata   Röszke Kábeltévé Kft 
          kölcsönadó nevében:     adós nevében: 
 
 
 
Borbásné Márki Márta         Ördög Tibor 
      polgármester    ügyvezetı igazgató 

 
 
 


